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In uw brief van 2 april 2024 stelt u ons een aantal vragen over de gemeentelijke zorg voor 
long/post covid-patiënten. Hieronder geven wij antwoord op uw vragen. 
 
1. ‘Herkent het college de signalen van inwoners dat Wmo, zoals huishoudelijke hulp, niet 

vindbaar genoeg zijn voor long/post covid-patiënten? Zo ja, is het college bereid om hier 
actiever over te communiceren?’  
 
We herkennen deze signalen niet. Het beeld is namelijk dat er geregeld long/post 
covid-patiënten komen bij de Wmo consulenten en bij Buurtteams Volwassenen. De 
Wmo consulenten kijken los van de oorzaak naar de hulpvraag en naar wat wel of niet 
kan in het zelfstandig participeren. Buurtteams Volwassenen heeft een specifieke 
lotgenotengroep voor mensen vraagstukken rondom lage energie en vermoeidheid 
waar o.m. long/post covid-patiënten aan deelnemen.  

 
a. ‘Is het college bereid om, net als andere gemeenten, een pagina op de website aan te 
maken waar inwoners terecht kunnen die vragen hebben over hun ziekte en hoe zij hier 
hulp voor kunnen krijgen? Is het college bereid om hier ook duidelijke verwijzingen naar 
het Wmo-aanbod van de gemeente in te verwerken?’  

 
Bij het maken van een keuze over het al dan niet plaatsen van een link op de 
gemeentelijke website of het aanmaken van een extra pagina, maken we iedere keer 
een afweging waarbij we onder andere kijken naar de grootte van de doelgroep, hoe 
informatie over een onderwerp al ontsloten wordt en in welke mate de gemeente aan 
zet is om aanvullend hierop  informatie te ontsluiten.  
Op de website van de gemeente Nijmegen staan primair de diensten van de gemeente 
Nijmegen en niet die van andere organisaties. Deze lijn willen wij omwille van 
overzichtelijkheid en vindbaarheid van informatie behouden.  
 
De Nijmeegse ziekenhuizen Radboudumc en CWZ, NEO Huisartsenzorg en 
fysiotherapeuten van CFN werken gezamenlijk aan de zorg van deze groep patiënten 
en voorzien hun van informatie. Verder heeft de GGD hier ook informatie over op hun 
website: Coronavirus - GGD Gelderland-Zuid (ggdgelderlandzuid.nl) 
 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fggdgelderlandzuid.nl%2Finfectieziekten%2Fcoronavirus%2F&data=05%7C02%7Cl.faber%40nijmegen.nl%7C78b85bb9ffb34ce4f91408dc548b4704%7Ce0f12b69ac3e4ab19294efe7ab4695c5%7C0%7C0%7C638478204369539980%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=%2BeZfTjG95eK6I1peiKMgHDCRNoo4xT%2B%2BLY8IUupKVyk%3D&reserved=0
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Ook omdat we zien dat long/post covid patiënten hun weg naar onze dienstverlening 
weten te vinden zien we geen aanleiding om aanvullend hierop informatie via onze 
website te delen of te ontsluiten.  

 
b. ‘We horen terug dat patiënten veel steun halen uit gesprekken met lotgenoten via 
bijvoorbeeld de patiëntenvereniging. In hoeverre is het college bereid om op de website 
hier ook aandacht aan te besteden?’  

 
Bij deze vraag geldt wat ons betreft de lijn zoals we deze bij vraag 1a in ons antwoord 
hebben toegelicht. Daarnaast hebben wij ook het beeld dat lotgenotencontact 
helpend is. Via Buurtteams Volwassenen geven we hier invulling aan.   
 
c. ‘Is het college bereid, om bijvoorbeeld in samenwerking met onderwijsinstellingen, ook 
extra energie te steken in het bereiken van jongeren? Zo ja, hoe gaat het college dit 
oppakken?’  

 
Bij de beantwoording van de vraag 1a hebben we toegelicht dat de Nijmeegse 
zorgpartners samenwerken in de zorg en informatie aan patiënten. Bij de 
beantwoording van vraag 3 lichten we toe hoe de zorgsamenwerking eruit ziet. 
Onze partners in het sociaal domein zoals de Buurtteams Jeugd en Gezin en 
Jeugdgezondheidszorg hebben korte lijntjes met het onderwijs en huisartsen en 
werken iedere dag met hen op casuïstiekniveau voor jongeren waarover zorgen zijn. Er 
zijn echter momenteel geen signalen over een grotere groep Nijmeegse jongeren met 
long/post COVID waarvoor collectief extra inzet op initiatief van de gemeente nodig is.  

 
2. ‘Wij ontvangen signalen dat ziekte van een long/post covid-patiënt niet altijd wordt 

erkend door artsen en deskundigen die worden geraadpleegd in een Wmo-toewijzing. In 
hoeverre herkent het college deze signalen en is het college bereid om het gesprek aan te 
gaan met het veld om eropaan te dringen dat long/post covid-patiënten in 
aanmerkingen moeten komen voor gemeentelijke voorzieningen en in hoeverre ziet het 
college hier een rol in weggelegd voor onze GGD?’ 
 
Voor het beantwoorden van de vraag of iets onder de compensatieplicht van de Wmo 
valt is niet zozeer de aandoening relevant maar de beperkingen die het met zich 
meebrengt en de effecten op het dagelijks leven. Om een gedegen onderzoek te doen 
en tot een beslissing te komen om wel of niet, en met name, voor welke duur vanuit de 
Wmo te compenseren is kennis nodig van de situatie van de inwoner. Bij long-covid 
gaat het om medische kennis waarover de Wmo consulent minder beschikt. In dit 
geval neemt de Wmo consulent contact op met een keuringsarts van Argonaut. Dit is 
de partij die voor de gemeente de medische advisering verzorgt binnen de Wmo. Op 
basis van het medisch advies kan er een beslissing genomen worden over inzet vanuit 
de Wmo. Er zijn geen signalen dat dit problemen of onduidelijke situaties oplevert. 
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3. ‘De Tweede Kamer heeft onlangs het amendement Bushoff aangenomen waardoor er 27 

miljoen euro vrij is gemaakt om post-covid klinieken te openen in Nederland. Er wordt nu 
gesproken over de vormgeving hiervan. Wij horen van verschillende mensen dat het 
wenselijk is om ook een dergelijke poli in onze regio te hebben. In hoeverre kan het 
college toezeggen dat zij zich ervoor gaat inzetten om, samen met bijvoorbeeld het 
RUMC, een polikliniek te laten openen in Nijmegen?’ 

  
Onze lokale zorgpartners zijn al zeer actief en ver in het vormgeven van goede zorg 
voor deze groep patiënten. Er is geen noodzaak om als gemeenten aanvullend hierop 
in te zetten op de komst van een polikliniek.  
  
De afdelingen Longziekten van het Radboudumc en CWZ, Eerstelijns geneeskunde van 
het Radboudumc, NEO Huisartsenzorg (Nijmegen en omstreken) en Coöperatie Fysio 
therapeuten Nijmegen (CFN) hebben, ondersteund door Health Innovation Labs van 
het Radboudumc, samen de zorg voor deze patiënten opnieuw vorm gegeven. Ook 
zorgverzekeraars VGZ en CZ waren erbij betrokken.  
Sinds 1 juni 2022 verwijzen CWZ en Radboudumc patiënten door naar het zorgpad 
post-covid syndroom. In het zorgpad krijgt de patiënt een casemanager, een 
persoonlijke begeleider die het eerste aanspreekpunt is voor de patiënt in diens 
herstelzorg. De casemanager (een fysiotherapeut) plant de nodige zorg, coördineert en 
kan doorverwijzen naar de beste zorgprofessional dichtbij de patiënt en evalueert na 3 
en 6 maanden met de betrokken zorgverleners en de patiënt. Het doel is: zorg zo dicht 
mogelijk bij huis, en zo min mogelijk onnodige zorg in het ziekenhuis. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Nijmegen 
   

A.P.W. van de Klift  H.M.F. Bruls 
gemeentesecretaris  burgemeester 
 

 
 


